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πό τα µεγάλα κέρδη του 4-0 του Ολυµπια-
κού επί της Λουκέρνης ήταν αναµφισβήτη-
τα η εικόνα του Κώστα Τσιµίκα. Ο 22χρονος 

µπακ των «ερυθρολεύκων», µετά τον δανεισµό του 
σε Εσµπιεργκ και Βίλεµ, φαίνεται πολύ πιο ώριµος και 
έτοιµος να πάρει φανέλα βασικού. Ο Κ. Τσιµίκας µιλά 
στη Realnews για το πρώτο ευρωπαϊκό βήµα, τη συ-
νέχεια εντός των συνόρων, αλλά και τον εαυτό του. 

 Ξεχωριστό βράδυ στο πρώτο επίσημο ματς. Το 
περίμενες;

Από τον Ιούνιο που άρχισε η προετοιµασία µας, 
είχαµε καταλάβει πως µας περιµένει σκληρή δου-
λειά. Ολοι έχουµε συνειδητοποιήσει πως πρέπει 
να αλλάξουµε τον Ολυµπιακό και να εµφανίσου-
µε µια διαφορετική οµάδα, να παίζει καλό πο-
δόσφαιρο και να έχει κοντά τον κόσµο. Νοµίζω 
πως µε τη Λουκέρνη καταφέραµε να βγάλουµε 
πολλά στοιχεία από αυτά που θέλει να βλέπει και 
ο προπονητής. Πετύχαµε τέσσερα γκολ, είχαµε 
δύο δοκάρια, πολλές ευκαιρίες. Ηταν µια πειστι-
κή εµφάνιση και τέτοιες θέλουµε και στο µέλλον. 
 Ο κόσμος έδειξε να ενθουσιάζεται και με τη δι-

κή σου εικόνα…
Τον ευχαριστώ πολύ για την υποστήριξη, 
το ένιωσα. Νοµίζω πως τα πράγµατα πλέον είναι 
διαφορετικά. Η παρουσία µου στο πρωτάθληµα 
Ολλανδίας και τα πολλά µατς που πήρα, µε βοή-
θησαν πάρα πολύ. Πρέπει σε αυτή την ηλικία να 
βελτιώνεται ένας ποδοσφαιριστής και εγώ αυτό 
θέλω να κάνω από αγώνα σε αγώνα. 
 Η ρεβάνς είναι τυπική διαδικασία. Μετά σας 

περιμένει ο νικητής του ζευγαριού Μπασακσε-
χίρ-Μπέρνλι. Μπορεί ο Ολυμπιακός να μπει στους 
ομίλους του Γιουρόπα Λιγκ;

Πρέπει να δείξουµε σοβαρότητα και στον αγώ-
να στην Ελβετία. Αυτά τα µατς µας βοηθούν να 
αποκτήσουµε καλή ψυχολογία και αυτοπεποίθη-
ση. Επίσης στον Ολυµπιακό πρέπει σε κάθε µατς 
να παίζεις για να κερδίσεις. Αυτό θέλουµε. Τώ-
ρα, όσον αφορά τη συνέχεια, από πολλούς χα-
ρακτηρίζεται δύσκολη κλήρωση. Εµείς θα θέλου-
µε να είµαστε ακόµη καλύτεροι τότε που θα έρ-
θουν τα δύο µατς και θα δώσουµε τα πάντα για 
να µπει η οµάδα στους οµίλους. 
 Ενδιάμεσα θα έχουν αρχίσει και οι υποχρεώσεις 

σας στο πρωτάθλημα Ελλάδας. Θα επιστρέψει ο 
Ολυμπιακός στην κορυφή;

Είναι ο µεγάλος στόχος. Αρχίζουµε µε τρία ε-
ντός έδρας µατς. Το πρωτάθληµα θα πάει µατς-
µατς. Μαζεύουµε τους βαθµούς από τις νίκες και 
προχωράµε. Θέλουµε να το κατακτήσουµε και 
αυτό θα προσπαθήσουµε από νωρίς. Να µην 
έχουµε απώλειες και να δείξουµε σε όλους πως ο 
Ολυµπιακός είναι στον δρόµο για την επιστρο-
φή στην κορυφή.
 Τι μπορεί να περιμένει περισσότερο ως εικό-

να ο κόσμος από την ομάδα, αλλά και από εσένα;
Εχουµε πολλά ακόµη να δώσουµε. Στην προετοι-
µασία δουλέψαµε αρκετά πράγµατα. Ο προπο-
νητής µας θέλει την πίεση ψηλά, να έχουµε κα-
τοχή µπάλας, υποµονή στο παιχνίδι µας. Στον 
αγώνα µε τη Λουκέρνη δείξαµε κάποια πράγµα-
τα, αλλά θέλω να πιστεύω πως το µέλλον θα είναι 
ακόµη καλύτερο για όλους. Για την οµάδα πάνω 
απ’ όλα και µετά για εµένα. 
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βελτίωση
«Η παρουσία µου 
στο πρωτάθληµα 
Ολλανδίας και τα 
πολλά µατς που 
πήρα µε βοήθησαν 
πάρα πολύ. Πρέπει 
σε αυτή την ηλικία 
να βελτιώνεται 
ένας ποδοσφαιρι-
στής και εγώ αυτό 
θέλω να κάνω από 
αγώνα σε αγώνα»

«Θα αλλάξουµε 
τον Ολυµπιακό!»

«Στόχος µας είναι ο κόσµος να βλέπει 
πειστικές εµφανίσεις σαν αυτή µε τη Λουκέρνη 

και η οµάδα να επιστρέψει στην κορυφή του 
ελληνικού ποδοσφαίρου»

O ΚΩΣΤΑΣ ΤΣΙΜΙΚΑΣ 
µιλά στην «R»
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47Η dream team του 

ελληνικού αθλητισμού
Σαρώνει το ένα μετάλλιο μετά το 

άλλο και μας κάνει υπερήφανους!


